

إعلان  
**Announcement**

Date	18/11/2024	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	توقيع اتفاقية نهائية بخصوص المحفظة التعليمية Final Agreement for Britus Education Portfolio	الموضوع
Information	<p>تود مجموعة جي إف إنش المالية ("المجموعة") أن تعلن عن دخولها في اتفاقيات نهائية مع صندوق التعليم السعودي (SEF) الذي تديره إي اف جي هيرميس، بنك الاستثمار التابع لمجموعة إي اف جي القابضة، للاستحواذ على محفظة برايتس التعليمية، وهي منصة تعليمية رائدة للمدارس الدولية تشمل المراحل التعليمية الثلاث في دول مجلس التعاون الخليجي ومنطقة الشرق الاوسط المدارة من قبل المجموعة بقيمة سوقية تصل الى أكثر من 200 مليون دولار أمريكي. وتشمل هذه المحفظة أربع مدارس في السعودية، ومدرستين في الإمارات، وواحدة في البحرين بسعة إجمالية تقارب 12,000 طالب، مع تسجيل حوالي 8,000 طالب حاليًا.</p> <p>GFH Financial Group ("Group") is pleased to announce the entering into definitive agreements with the Saudi Education Fund (SEF), which is managed by EFG Hermes, the investment bank vertical of EFG Holding, for the acquisition of Britus Education, a leading K-12 education platform operating international schools that spans across the GCC and MENA managed by the Group with a market value of more than USD 200 million. The portfolio includes four schools in Saudi Arabia, two in the UAE, and one in Bahrain with a total capacity of approximately 12,000 students, with nearly 8,000 students currently enrolled.</p>	المعلومة
Expected Financial Impact	<p>من المتوقع أن ينعكس هذا الإستثمار بشكل إيجابي على البيانات المالية للمجموعة ويزيد عوائد المجموعة.</p> <p>This Investment is expected to reflect positively on the Group's financials and increase the returns for the Group.</p>	الأثر المالي المتوقع

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهرى	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسيل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			